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SKRIFTLIG FRÅGA TILL STATSRÅD

Till landsbygdsminister Peter Kullgren (KD)

2023/24:562 Laxbestånd och laxfiskekvoter

I november 2023 interpellerade jag landsbygdsministern om situationen för 
både våra laxfiskare och våra laxbestånd. I oktober i fjol fattade ministerrådet 
beslut om fiskekvoter i Östersjöns vatten för 2024. En fråga som fortfarande 
var och är oklar är hur fisket efter lax kommer att se ut i det som kallas 
delområde 29N och 30 – Bottenhavet – vilket ungefär motsvarar sträckan från 
Ålands hav och upp till gränsen mellan Västernorrland och Västerbotten.

Jag frågade då om hur arbetet fortskred med hur laxfisket kommer att se ut för 
2024, vilka åtgärder som Sverige föreslagit för att skydda laxbeståndet i 
Ljungan samt vilka initiativ som ministern var beredd att ta med anledning av 
läget för både laxen och de kustfiskare som bedriver laxfiske.

Landsbygdsministern intygade i talarstolen att han skulle komma att vara ivrig 
och påstridig för att kommissionen ska göra det som parterna kom överens om i 
oktober. Ministern lovade också att ligga på hårt för att få besked och för att 
kommissionen och Ices ska leverera på det som var bestämt.

Det har nu gått två månader sedan denna interpellationsdebatt, och 2024 är här. 
Våra kustfiskare som fiskar lax väntar fortfarande på besked. 

Jag vill därför fråga landsbygdsminister Peter Kullgren:

 

Vad har ministern tagit för initiativ, och när kan vi vänta oss besked angående 
fiskekvoterna gällande lax för våra kustfiskare och åtgärder för att öka våra 
laxbestånd?

………………………………………

Malin Larsson (S)

Från Riksdagsförvaltningen
2024-02-05
Besvaras senast
2024-02-14 kl. 12.00
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Överlämnas enligt uppdrag

Rebecca Heinemann


